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 .שברמלה

 

שנים קדימה ואין מדובר בתכנית אשר  30ראשית כל, ראוי לציין כי כל תכנית המתאר מדברת על 

תבוא מן הכוח אל הפועל בשנה או שנתיים. מכאן שאני, יחד עם חברי המועצה והדרג המקצועי, 

עומד על מספר פרמטרים שהתכנית מחויבת לכלול, בהסתכלות ארוכת טווח ובהבנה את צרכי 

ושבה. כלל הדברים עלו בדיון ונאמרו מפורשות, ועליהם נלחם כולנו בכל הכלים התושבים והמ

 העומדים לרשותנו.

לאורך כל הדיון הבהרנו פעם אחר פעם, כי משמעות תכנית המתאר היא בבחינת עיצוב יישוב שלם 

 עשורים קדימה, ומכאן שצריכה לתת מענים לכלל הצרכים של היישוב בכללם רווחת התושבים. מכך

נגזרים נושאים מהותיים בהם נושא הצפיפות, תשתיות כבישים ופתרונות תחבורתיים, מסחר 

ותעסוקה וזכויות בניה. כמי שמכירים ממקור ראשון את אופייה של המושבה והחיים בה, גם אני וגם 

 חברי המועצה נמשיך לעמוד על נושאים אלו ונדרוש פתרונות קבועים בתכנית המתאר.

 

המועצה עומדת ודורשת באופן ברור וחד משמעי שהצפיפות לדונם במתחמים  -ייה צפיפות הבנ .1

המותרת כיום עפ"י תכניות  35/4החדשים שיבנו בעתיד יעמדו אך ורק  בתקן המינימלי של תמ"א 

 מתאר ארציות ליישוב מסוג אבן יהודה. 

 שוב. לא מצביעה על גובה הבניה בי 35/4יש לציין שהצפיפות כפי שנקבעה בתמ"א 

המועצה תמשיך ותעמוד על כך ותדרוש שגובה הבנייה יהיה מינימלי ויקבע ע"י המועצה עם גורמי 

 התכנון ובזמן התכנון העתידי.

 

כבר כיום אנחנו במושבה חווים מצוקה תחבורתית, כל שכן כאשר תאושר  -פתרונות תחבורתיים  .2

בנייה ורק לאחר מכן לחשוב על  תכנית מתאר שמשמעותה תוספת דיור. לא ניתן לקדם תכניות

פתרונות תחבורתיים ומכאן שהמועצה עמדה שוב על הנקודה כי פתיחת מספר צירי תנועה הם 

 מחויבי המציאות ומדובר בדרישה ברורה מצדנו:

 . 553הקמת מחלפון ברבין בחיבור לכביש  א(

 .561כביש נוסף בצמוד לתל יצחק/נווה הדסה, המוביל עד לכביש  ב(

 חת החיבורים הקיימים לכפר נטר ובית יהושע שנסגרו בעבר.פתי ג(

 .4וחיבור לכביש  561פתיחת כביש  ד(

 

בסעיף במסגרת התכנית, הוועדה המחוזית מבקשת להרחיב  -הרחבת כבישים ביישוב הוותיק  .3

כבישים קיימים וישנים ביישוב הוותיק. זאת בנוסף לתכניות בנייה צפופות יותר בשטחים שעל 

נם הורחבו הכבישים המדוברים. המועצה מתנגדת לכך בתוקף ודורשת שהסעיף יוסר חשבו

 מהתכנית.

 

המועצה עומדת על כך לאפשר זכויות בנייה נוספות לאזור  -תוספות בניה באזור התעשייה  .4

 התעסוקה הצפוני, ובכך להגדיל את אפשרויות התעסוקה הקיימים והעתידיים.

 

יחידות דיור לדיור מיוחד, שיכלול דיור  900ינתן ליישוב אישור לבניית המועצה עומדת על כך שי .5

 לזוגות צעירים.


